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هـــر وقـــت پای محمـــود فکری در میان باشـــد حتمـــا جنجال هایی هم 
« هم به اندازه کافی  وجـــود دارد. او حتـــی در تیـــم بدون هوادار »هـــوادار
حاشـــیه را در اطراف خود حس می کند، با این حال شـــاید برای فکری 
، چه روی نیمکت و چه در داخل مســـتطیل  که همواره چه روی ســـکو
سبز پرجنب وجوش ظاهر می شود، تیم هوادار موقعیت خوبی باشد تا بر 
اعصاب خود کنترل داشته و فصل آرام تری را نسبت به فصول گذشته 
پشت سر بگذارد. روز گذشته فرصتی دست داد تا با حضور در تمرینات 
تیم هوادار دقایقی با محمود فکری گفت وگو کنیم. صحبت های سرمربی 

لی این تیم با »فرهیختگان« را در ادامه می خوانید.  استقلا

به نظر می رســـد مدیران باشـــگاه هوادار از جایگاه این تیم در جدول رده بندی 
چندان راضی نیستند؟

از هوادار واقعا حمایت می شود. امیدوارم بتوانیم در ادامه شرایطی فراهم کنیم 
تا با کسب امتیازهای بهتر جایگاه مان را ارتقا بدهیم. جایگاهی که در شأن 
و شـــخصیت باشـــگاه باشـــد. رابطه من با مدیران باشگاه خوب است و فکر 
نمی کنم اختلاف نظری وجود داشـــته باشـــد یا آنها از شـــرایط موجود ناراضی 
یم. فکر می کنـــم در لیگ ایران هرچه  کـــه تعامـــل خوبی با هم دار باشـــند؛ چرا
بی برنامه تر باشید، کار درست تر پیش می رود. ما همه کارها را خیلی زود شروع 
کردیم و از برنامه خودمان جلوتر هم بودیم اما با تعطیلات مکرر مسابقات لیگ 
یکنان کلافه شـــدند. لیگ هنوز شـــروع نشده، برای آنها خسته کننده شد و  باز
درحالی کـــه در چهـــار هفته ابتدایـــی خوب پیش رفته و امتیاز گرفته بودیم به 
خاطـــر ســـکته های مکـــرر کم کم افت کردیم. در واقـــع تیم هایی که خیلی دیر 
شروع کرده بودند از این تعطیلات سود بردند، از این رو به نظر من بی برنامگی 

بیشتر جواب می دهد. 

یادی اطراف تیم شما وجود دارد؟ ید اما حواشی ز با اینکه هوادار ندار
حاشـــیه ای در تیم ما نیســـت اما همیشـــه در تیمی با این همه عوامل ممکن 

است چالش هایی به وجود بیاید. چالش های موجود مشکل ساز نیست. 

ید و در عین حال از فرصت دادن به جوان های تیم به  تیـــم چنـــدان جوانـــی ندار
نتیجه نرسیدید. مشکل کجاست؟

یادی دارند و در آینده می توانند به فوتبال کشور  جوانان تیم ما قابلیت های ز
تزریق شوند. تیم ما ترکیبی از جوان ها و با تجربه هاست و تقریبا از آنها راضی 
هستم. بیشتر فکر می کنم باید روی اعتمادبه نفس و خودباوری شان کار کنیم 
ی مسائل فنی آنها. به هر حال لازم است که به جوان های تیم بیشتر توجه  تا رو
یکنان را تشویق کنم اما لازم است  کنیم. نمی خواهم مدام و بی جهت این باز
در زمان مناسب تشویق شوند تا  انگیزه بگیرند. متاسفانه خانواده ها بچه ها را 
ی پای خود بایستند و به توانایی های  نازپرورده بار می آورند، درحالی که باید رو
یکنان می بینم و آن جنگندگی و  خود متکی باشند. من این تربیت را در بین باز
ی  تلاشی که لازم است یک فوتبالیست داشته باشد را ندارند، از این رو انتظار
که از جوانان تیم مان داشتیم هنوز برآورده نشده ولی به آنها امیدوارم. فوتبال 
فضـــای جنگیـــدن اســـت و باید بجنگند و حق شـــان را بگیرنـــد. من در عین 
یکن  ی دادن به باز یکن جوان نمی ترســـم از بـــاز ی دادن به باز حـــال کـــه از بـــاز
کیفیت ۵۰ ســـاله هم ابایی ندارم! من نفری را به زمین می فرســـتم که در این  با
ی بخورد. به میانگین سنی  کتیک آن باز هفته خوب تمرین کرده باشد و به تا
یکن خوب ســـن بالا در تیم ما امین قاســـمی نژاد  چندان توجه ندارم. نمونه باز
ی ها ترکیب تیم را مشخص می کنم.  است. من بر حسب امتیاز و شرایط باز

به هر حال وقتی تیم امتیاز از دســـت می دهد از نظر روحی به هم می ریزد اما 
ی اخیر عملکرد بهتری داشتیم و آن طور که به ما نقد می کنند تیم  در سه باز
یم. هنوز ابتدای لیگ است و  ی می کند و روند خوبی دار ما خوب فوتبال باز

می توانیم خود را در شرایط بهتری قرار دهیم. 

چقـــدر در یارگیری هـــای ابتدایی فصل تاثیر داشـــتید؟ چراکه شـــنیدم اختلاف 
نظرهایی با برخی عوامل باشگاه درخصوص یارگیری ها وجود داشت. 

یکنانی که از ســـال گذشـــته بودند با نظر خودم در تیم ماندند و نفراتی که  باز
اضافـــه کردند را خودم شـــخصا تایید کردم. شـــاید برخـــی افراد مختلف مثل 
یکنان، نفراتی را به من معرفی کرده باشـــند اما تا  مدیر برنامه یا باشـــگاه و باز
یکن را نسنجیده و تایید نکردم، هرگز آنها را  زمانی که خودم توانایی های آن باز
جذب نکرده یا تایید نکردم. در واقع همه با نظر مستقیم خودم جذب شدند. 

داستان بابک مرادی چه بود؟
بابـــک راه را اشـــتباه رفتـــه بود. ما ســـعی کردیم او را متوجـــه این موضوع کنیم. 
یکی دو هفته او را در اختیار باشـــگاه قرار دادم و دوباره به تمرینات برگشـــت 
یکن خوبی  امـــا متاســـفانه همان مســـیر ســـابق را ادامـــه داد. بابک مـــرادی باز
اســـت اما با توجه به بازدهی و عملکردی که فصل گذشـــته داشـــت، باشگاه 
هوادار میلی به تمدید قرارداد او نداشـــت اما از آنجا که من او را می شـــناختم 
گاه بودم خواســـتار تمدید قراردادش شـــدم. اما متاسفانه  و از توانایی هایش آ
یکن مســـیر اشـــتباهی را می پیماید. در نتیجه او را در اختیار باشـــگاه  این باز

گذاشتم و باید ببینیم در آینده چه اتفاقی رخ می دهد. 

مربی پرحاشـــیه ای هســـتید! معمولا در هر تیمی حضور داشـــتید جنجال وجود 
داشته  است مثل اخراج یا درگیری. 

یکن در  همه تیم ها حاشیه دارند. استقلال، پرسپولیس، ملوان و مس! ۳۰ باز
یکنان باید یاد بگیرند که در هر  تیم حضور دارد و هرکدام یک ساز می زند. باز
تیمی سرمربی تعیین کننده است و خط را مشخص می کند و آرامش را به تیم 
یکنی خط خود را برود طبیعتا ســـخت می شـــود. مسیر  گر هر باز برمی گرداند. ا
را ســـرمربی نشـــان می دهد و همه باید در همان ســـمت و ســـو حرکت کنند. 
یکنی بخواهد از مســـیر خارج شـــود با تنبیه و جریمه  طبیعی اســـت وقتی باز
یکنان متوجه شـــدند و به راه بیایند که  گر باز از ســـوی باشـــگاه روبه رو  شـــود. ا
گر نه، که راه مان از هم جداســـت. نمی شـــود یک  شـــرایط خوب می شـــود اما ا
تیم در یک فصل اصلا هیچ حاشـــیه ای نداشـــته باشـــم. اما متاســـفانه همه 

کاسه کوزه ها سر سرمربی می شکند. 

سطح خود را در بین مربیانی که در لیگ برتر فعالیت می کنند در چه حدی می بینید؟
نمی توانـــم در مـــورد خودم نظر قطعی بدهم. عملکـــردم خود گویای همه چیز 
است. وقتی در استقلال بودم تیمم تا چندین هفته صدر جدول بود. کمترین 
ی  رتبه ای که با استقلال به دست آوردم، سوم جدول بود. با نساجی در ۱۰ باز
۱۸ امتیاز گرفتم. تیم نفت مسجدسلیمان را در لیگ یک حفظ کردم و فصل 
ک بســـتم. در برخی تیم ها  بعد به لیگ برتر آوردم. تیم خوبی در آلومینیوم ارا
هم به دلیل برخی چالش هایی که وجود داشت نتوانستم به کارم ادامه دهم. 
یکن نخواهد کار به درستی انجام نمی شود. در کل اما در اغلب تیم ها  گر باز ا
ی که حضور داشـــتم  نتایج بدی نگرفتم. حتی با تیم خوشـــه طلایی در ۶ باز
به رتبه دوم جدول رسیدم. به نظر خودم عملکرد قابل دفاعی داشتم اما نظر 

اصلی درمورد من را باید کارشناسان بگویند. 

لی در لیگ برتر بیشتر از پرسپولیس است. فکر می کنید دلیل  تعداد مربیان استقلا
ل به سمت مربیگری رفته و خود را بهتر در  یکنان ســـابق اســـتقلا اینکه بیشـــتر باز

لیگ جا انداختند، چه بوده است؟

قطعا دلیلی روانشناسی دارد که باید به شکل کارشناسانه در موردش صحبت 
شـــود. نمی دانم بحث اعتمادبه نفس اســـت یا عملکرد فنی بهتری دارند اما 
در کل یک مربی در اصل یک مدیر موفق است. شاید علاقه مندان به رنگ 
یکنان سابق  آبی مدیرترند! گذشته از شوخی، آمار هم می گوید که بیشتر باز
استقلال مربی شده اند. به نظرم مورد جالبی است که کارشناسان می توانند 

یابی کنند.  در موردش تحقیق و بررسی کرده و دلیلش را ارز

ل لبخندی بر لب داشتید که برخی را  در کنفرانس خبری بعد از بازی با استقلا
دچار سوء تفاهم کرد و بر این باورند از شکست مقابل استقلال خوشحال بودید؟
ی که  این حرف ها همیشه وجود دارد. خیلی از هواداران استقلال بعد از باز
ی را ببرد  با پرسپولیس انجام دادیم و 2-2 شد، گفتند فکری می توانست باز
ی خوشـــحال بود. از این رو به ظاهر ایـــن لبخندها نگاه نکنید،  امـــا از مســـاو
گاهی خنده های ما تلخ تر از گریه اســـت. آن لبخندهایی که شـــما می گویید 
نـــه خیلی از خوشـــحالی اســـت و نه حتـــی از ناراحتی یا عصبانـــی بودن، اما 
همیشه سوژه هایی برای برخی وجود دارد. من این اخبار را پیگیری نکردم و 
ی ندارم. شاید خیلی جاها ناراحت باشم اما بخندم و شاید  به حواشی کار
کنشـــی نشان ندهم. در واقع ظاهرم  برخی مواقع خیلی خوشـــحال باشـــم و وا
چندان نشان دهنده درونم نیست شاید گاهی حتی بسیار متفاوت باشد. 

ل و پرسپولیسی ها را دیده اید. به نظر شما افتخارات  دعوای استقلا
کدام یک از مربیان این دو تیم بیشتر است؟

یاد درست نیست درمورد دیگر تیم ها  من مربی هوادارم و ز
گر چنین مواردی زودتر جمع شود بهتر  صحبت کنم اما ا

است. موقعیت مطلوب و مناسبی برای تیم های مطرح 
استقلال و پرسپولیس نیست. اگر بزرگان فوتبال بخواهند 
به جان هم بیفتند باعث بی احترامی هایی می شوند که 
دودش فقط به چشم باشگاه ها می رود. چنین مواردی 
اســـتارت بی احترامی هـــا از ســـوی هواداران به ســـوی 
گر مسئولان دو باشگاه هم وارد  عوامل دو تیم است. ا
گود شوند که شرایط بدتر خواهد شد. از نظر من فضا 
چندان جذاب نیست و امیدوارم زودتر این مسائل 
را خاتمه داده و به مسائل فنی بپردازند. این دو تیم 
همیشـــه رقیـــب و مدعـــی بودند، از ایـــن رو طبیعی 
اســـت که بین شـــان چالش هایی به وجود بیاید اما 
نباید فراموش کنیم که هر دو باشـــگاه از افتخارات 

فوتبال ایران هستند و هر چقدر به مسائل فنی بیشتر 
بپردازنـــد، به جذابیت فوتبال بیشـــتر کمک می کنند. 
نمی توانیم منکر افتخارات این دو تیم شـــویم. کدام 
، کدام کمتر اهمیتی ندارد. مهم این است که  بیشتر

پرافتخار هستند. اینکه بخواهیم افتخارشان را در ترازو 
یـــم و بگوییـــم این یک گرم بیشـــتر و آن یکی یک  بگذار

گرم کمتر است، بحث بیهوده ای است. 

استقلال امسال را چگونه می بینید؟ نکونام کار سختی را شروع 
کرد اما خود را در پشت این سختی ها پنهان کرده است. 

اسـتقلال همیشـه مشـکلات مالـی دارد. مـن از سـال ۷2 بـه اسـتقلال 
پیوسـتم و هرگز ندیدم مشـکل مالی نداشـته باشـد، با این حال همیشـه 

هـم جـزء مدعیـان بـوده. البتـه درسـت نیسـت در مـورد اسـتقلال صحبـت 
ی نداشـته باشـم امـا برخـی برداشـت های متفاوتـی  کنـم چـون شـاید منظـور
دارنـد و ممکـن اسـت بـرای خـودم یـا حتـی دوسـتانم در اسـتقلال مشـکلی 

بـه وجـود بیاید. 

تیم فوتبال استقلال از هفته دهم رقابت های لیگ برتر شنبه آینده باید در 
مصافی حساس با تراکتور دیدار کند. حریفی که به قول علی چینی، مدافع 
سابق استقلالی ها اگرچه از لحاظ فنی تیمی خوب به شمار می رود اما در 
فصل جاری غیرقابل پیش بینی نشان داده، ضمن اینکه به زعم چینی، غیبت 
آلوز در این دیدار می تواند همه جوره به سود استقلال باشد. درخصوص 
آخرین وضعیت علی چینی که با بیماری دست و پنجه نرم می کند دقایقی 
بـــا او بـــه صحبـــت پرداختیم که این مصاحبه در ادامه به شـــرایط و نتایج 
استقلال کشیده شد. گفت وگوی »فرهیختگان« با مدافع چپ سال های 

نه چندان دور آبی ها را در ادامه می خوانید. 

شنیده می شود دوباره شرایط سلامتی شما حاد شده است؟
یختم، البته چند روزی استراحت  چند روزی سرما خورده بودم که دوباره به هم ر
ی ام هم فعلا تحت درمان هستم و شرایط  کردم و بهتر شدم. وضعیت بیمار
تحت کنترل اســـت. خدا را شـــکر موردم حادتر نشـــده تا ببینیم در آینده خدا 

چه می خواهد. 

جایی مشغول به کار نشدید؟
فعلا تمرینی ندارم و به هر شکلی که شده زندگی را بدون مربیگری سپری می کنم 

و از کار خبری نیست. 

بازی های استقلال را می بینی؟ اصلا از وضعیت این تیم خبر داری؟
بله، در جریان نتایج هستم و مسابقات را هم تماشا می کنم. 

با وجود آنکه استقلال خوب نتیجه می گیرد به نظر می رسد از لحاظ فنی این تیم 
خیلی کار دارد. 

از لحاظ فنی نمی توانم صحبت زیادی انجام دهم، چون در تمرینات نیســـتم 

و نمی دانم از لحاظ تاکتیکی و فنی در تمرینات چه کارهایی انجام می شود، 
اما در هر صورت استقلال دیر بسته شد و سرمربی و مدیرعامل دیرتر از موعد 
انتخاب شـــدند. بازیکنان تاپ فصل گذشـــته جدا شـــدند و ما ماندیم و تیمی 
که شـــاکله آن بدون ســـتاره ها از پارســـال حفظ شـــده و دو سه نفری را هم اضافه 
کردیم. این اتفاق باعث می شود تا بازیکنان تیم و مجموعه باشگاه تا بخواهند 
با یکدیگر هماهنگ شوند، مقداری زمان می برد. الان می بینیم که شرایط فنی 

استقلال هم بازی به بازی بهتر می شود. 

، استقلال به یک تساوی بدموقع رسید.  اما در بازی با شمس آذر
این دیدار در خانه حریف با آن شرایط جوی آب و هوایی برای هر تیمی بسیار 
مشکل است. کاری به تیم قزوینی ندارم که واقعا خوب و یکدست هستند، اما 
شرایط آب و هوایی بسیار نامناسب بود. کنترل توپ در چنین زمین هایی مشکل 
می شود و کار های تاکتیکی نصفه نیمه می ماند و گاهی محال می شود. اما در 
کل تا این جای فصل نتایج خوبی گرفتیم. این درصورتی است که آشتی نکونام و 
خطیر باید زودتر اتفاق می افتاد تا به نفع تیم و هواداران عزیزمان باشد. آنها نباید 
در آن مقطع خودخواهانه عمل می کردند تا صلح آنها به سود تیم و هواداران باشد. 
حالا هم می بینیم که خداراشکر تیم یکدست شده است. برهمین اساس باید 

تا نیم فصل صبر کنیم تا ببینیم چه تغییراتی انجام می شود. 

بـــه اســـتقلال در فصل جـــاری تا چه اندازه برای کســـب موفقیـــت در پایان فصل 
امیدوار هستید؟

ما پارسال هم تیم خوبی داشتیم و با بدشانسی نتوانستیم قهرمان شویم. در هر 
صورت این تیم فعلی باید نیم فصل تقویت شود. حداقل به دو سه بازیکن نیاز 
داریم و باید در چند پســـت شـــاهد جابه جایی هایی باشـــیم. البته این موضوع 
بستگی به نظر سرمربی دارد که چه نفراتی را جذب کنیم، اما در کل تیم مان خوب 
اســـت؛ هر چند معتقدم اگر بخواهیم با این نفرات پیش برویم در ادامه فصل 
کم  می آوریم. تیم های دیگر نیمکت های قوی ای دارند و حتی نیمکت هایشان 

کهکشانی به شمار می رود. 

البته شنیده می شود چنین تیم هایی سقف بودجه را رعایت نکرده اند. 

ایـــن موضـــوع را نمی دانم و در این خصوص دخالتی نمی کنم و امیدوارم این 
قضیه اتفاق افتاده باشد. با این حال به نظر من استقلال جزء معدود تیم هایی 
به شمار می رود که سقف را رعایت کرده و توانستیم تا اینجای کار هم خوب 
نتیجه بگیریم. اما در ادامه با این وضعیت کار مشـــکل می شـــود و امیدوارم 
بتوانیم با اضافه کردن چند نفر به امید خدا نتایج خوبی را در نیم فصل دوم 
هم کسب کنیم. در هر صورت در ادامه رقابت ها لیگ مان فرسایشی می شود 

و باید حساب همه چیز را کرد. 

بازی استقلال و تراکتور را چطور می بینید؟
تراکتـــور یـــک تیـــم غیرقابل پیش بینی نشـــان داده اســـت. به یکبـــاره دو بازی را 
می برد و در ادامه دو بازی را واگذار می کند. آنها تیم خوبی هستند که از امتیاز 
تماشاگر در همه دیدارهای خود بهره می برند، ضمن اینکه از لحاظ فنی هم تا 
اینجای کار بسیار خوب کار کرده اند. اما چیزی که هست خوشبختانه غیبت 
آلوز در این دیدار به نفع استقلالی هاست، ضمن اینکه بازی در ورزشگاه آزادی 
برگزار می شود. امیدوارم هواداران تیم را تنها نگذارند و بتوانیم یک برد شیرین را 
از این تیم سرسخت و سخت کوش بگیریم. بردن این تیم کار هر تیمی نیست. 
بچه های ما باید با توان دو برابر در این دیدار به میدان بیایند تا ان شاءالله از این 

بازی بتوانیم ۳ امتیاز کامل را بگیریم. 

به عنوان بازیکنی که سال ها در سمت چپ استقلال بازی کردید، با حضور جلالی 
در این پست بیشتر موافق هستید یا سلمانی؟

درست است که می گویند دفاع های کناری باید رونده باشند، اما چیزی که مهم 
است این است که دفاع های دو طرف ابتدا باید به کار دفاعی برسند و سپس به 
کار هجومی فکر کند. اگر قرار باشد دائما در حال هجوم باشد و جایش خالی 
بماند تا دفاع های میانی مان شیفت شوند، فرصت حمله را به حریف خواهیم 
داد. بنابراین باید دفاع های دو طرف ابتدا هوشمندانه دفاع خود را کنند. اگر در 
هر نیمه ســـه چهار نفوذ ایده آل داشـــته باشـــند که خطرساز شود خیلی مهم تر از 
این اســـت که ۱۰، ۱۵ نفوذ غیرموثر داشـــته باشـــند که بی خطر باشـــد. با همه این 
تفاســـیر بین این دو نفر صراحتا و بدون تعارف معتقدم جلالی شـــرایطش برای 

دفاع چپ مهیاتر است. 

محمودفکریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:چهاهمیتیداردکهافتخاراستقلالیهابیشتراستیاپرسپولیسیها

عملکردم به عنوان سرمربی؟  بازیکن نخواهد کار به درستی انجام نمی شود
فوتبالیستهایجدیدنازپروردهشدهاند عملکردقابلدفاعیدارم درلیگایرانبیبرنامگیبیشترجوابمیدهد

علیچینیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:شرایطفنیتیمبازیبهبازیبهترمیشوداما...

استقلال برای نیم فصل حتما نیاز به تقویت دارد
تراکتورغیرقابلپیشبینیاست،بایددوبرابرتوانبگذاریم ازمعدودتیمهاییبودیمکهسقفرارعایتکردیم

پرسپولیسوفدراسیونمنتظراستعلامفیفا

غرامت مصدومیت 
پورعلی گنجی 2 خواهان دارد

مرتضی پورعلی گنجی در فیفا دی قبلی بود که در جریان دیدار ایران و 
قطر در فینال تورنمنت اردن از ناحیه رباط صلیبی دچار مصدومیت شد 
و بعد از حدود ۱۰ روز نیز مجبور شد زانویش را به تیغ جراحان بسپارد. در 
این میان دکتر رازی با هماهنگی فدراسیون فوتبال وظیفه عمل جراحی 
زانوی پورعلی گنجی را برعهده گرفت و هزینه های این عمل را هم به نوعی 
فدراسیون پرداخت کرد. اما بعد از این ماجرا صحبت از غرامت فیفا بابت 
مصدومیت پورعلی گنجی مطرح شد. در همین راستا باشگاه پرسپولیس 
نیز قرار شد از فیفا استعلام بگیرد که مبلغ غرامت به چه شکل محاسبه 
خواهد شد. اما در سوی دیگر نیز فدراسیون فوتبال پیش دستی کرده و 
با ارسال نامه ای به فیفا هم در مورد مبلغ دقیق غرامت استعلام گرفته و 
هم اینکه این پول به باشگاه بازیکن مصدوم خواهد رسید یا فدراسیون. 
در این مورد با خبر شدیم که فیفا هنوز جواب استعلام فدراسیون فوتبال 
را نداده و قرار اســـت پاســـخ این نامه در اختیار باشگاه پرسپولیس هم 

قرار بگیرد تا به نوعی تکلیف غرامت پورعلی گنجی مشخص شود. 

نساجیدرتهرانهمبهنوبهارازبکستانباخت
وازآسیاحذفشد

کتی که گشاد بود
نســـاجی در چهارمین دیدار آســـیایی خود در این فصل هم نتوانســـت 
انتظارات را برآورده کند و در حالی که میزبان نوبهار ازبکستان بود با نتیجه 
ســـه بر یک از این تیم نه چندان قدرتمند شکســـت خورد و امیدهایش 
برای صعود به مرحله بعد به باد رفت. نساجی که در بازی نخست خود 
توانسته بود در هند برابر مومبای سیتی به برتری برسد هوادارانش را برای 
ادامه مســـابقات امیدوار کرد اما تیم رحمتی رفته رفته نشـــان داد که آن 
مســـابقه تنها یک جرقه بوده و ســـه باخت پیاپی در دیدارهای بعدی 
سند حذف آنها از آسیا را امضا کرد. رحمتی با خریدهای زیاد و آوردن 
چندین بازیکن از آلومینیوم اراک)تیم فصل قبلش( انتظارات را بالا برد 
و طرفداران این تیم امیدوار بودند تا با توجه به شـــناختی که ســـرمربی و 
بازیکنان از یکدیگر دارند، نساجی فصل خوبی را سپری کند و حداقل 
نتایج آبرومندی در لیگ و آسیا کسب کند. نتایج اما برخلاف چیزی 
کـــه تصور می شـــد پیـــش رفت و تیم هفته به هفتـــه نتایج ضعیف تری 
کسب می کند. آنها حالا در تهران برابر تیمی که چندان زهردار و پرقدرت 
نشان نمی داد و بیشتر در حد تیم های متوسط لیگ برترمان بود سه گل 
خوردند تا ضعف های تیم رحمتی بیش از همیشه نمایان شود و شاید 
او حتی تا پیش از نیم فصل قائمشهر را ترک کرده و از سمتش کنار برود. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

 تیم هایی که خیلی دیر شروع کرده بودند از 
وقفه لیگ سود بیشتری بردند

 از بازی دادن به بازیکن باکیفیت ۵۰ ساله 
ابایی ندارم

 بابک مرادی راه را اشتباه رفت
 شاید علاقه مندان به رنگ آبی مدیرترند!


